

週	日期	時間	活動	Case of the week
一	11月20日			This is a 15-year-old female without any underlying disease. She presented to our OPD with asymptomatic Pigmented Patches on the right chest for 3-4 years.
二	11月21日	08:00-08:30	※ 臨床病例討論會 UVA1 phototherapy in mycosis fungoides Parameatal urethral cyst and the differential diagnosis of penile cystic lesion	
		08:30-09:00	※ 出院病例討論會	
三	11月22日	08:00-09:00	※ 住診教學	
		13:00-15:00	※ 臨床病理討論會 (括弧內為討論重點) 1. Skin, thigh, left, biopsy: Squamous cell carcinoma, moderately to poorly differentiated. (The clinicopathology review of squamous cell carcinoma and chronic arsenism) 2. Skin, neck, left, biopsy: Compatible with graft-versus-host disease. (The clinicopathology review of graft-versus-host disease (GvHD)) 3. Skin, 5th finger matrix, right; removal and reconstruction: Glomus tumor. (The clinicopathology review of glomus tumor) 4. Skin, abdomen, biopsy: Spongiotic dermatitis. (The clinicopathology review and differential diagnoses of figurate erythema) 5. Skin, chin; biopsy: Suppurative folliculitis with fungal infection. (The clinicopathology review of tinea barbae) 6. Skin, forearm, left; biopsy: Molluscum contagiosum. (The clinicopathology review of molluscum contagiosum)	R1 侯秉宸 (3F門診討論室) 【全科人員】 VS 李玉雲 VS 楊朝鈞 R1 張藝瀚 (3F門診討論室) 【全科人員】 VS 朱家葆 (11B討論室) 【Clerks, PGYs, Rs】 R2 賴奕慈/VS 李玉雲 (3F門診討論室) 【全科人員】 VS 朱家葆 VS 許釗凱 /R4 林謙 VS 劉威廷 VS 杜威廷 VS 許釗凱
四	11月23日	08:00-09:00	※ PGY Seminar 對症下藥？- 藥品仿單標示外使用之醫學倫理思辯 11歲童的全身型膿疱性乾癬——只是再次復發嗎？	(3F門診討論室) 【全科人員】 PGY 蘇宇昂/VS 楊朝鈞 PGY 王妍潔/VS 王德華
		16:00-17:00	※ 皮膚整外聯合討論會	(3F門診討論室) 【全科人員】
五	11月24日	08:00-09:00	※ 住院醫師讀書會: Fitzpatrick 9e Ch.26, 27	R3 王瀚棠 (3F門診討論室) 【Rs】
六	11月25日		※ 值班主治醫師查房	
日	11月26日			※ Answers of the last week's case: reactive perforating collagenosis

